
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXIII/2020

XXIII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 grudnia 2020 roku, przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19,
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:07 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni :
1. Dariusz Banasik
2. LilIa Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XXIII sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020
roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń

rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał radnych Rady
Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości . Stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie
z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem Powiatu.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że wszyscy radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji projekt porządku obrad. Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu

Rady. Następnie w związku z prośbą Zarządu złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad
w zakresie punktu 4 o dodatkowe projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026 oraz ustalenia
wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020.
Dodał, że projekty były omawiane na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady.
Zaproponował aby projekty uchwał były procedowane w podpunktach a,b punktu 4, natomiast
pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku

obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenie porządku obrad .

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota , Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku, a następnie poddał pod głosowanie rozszerzony porządek obrad
obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad .
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami .
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie :

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneck iego
na lata 2020-2026,

b. ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2020,

c. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,
d. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok

• skrótowe omówienie projektu wraz z autopoprawką do budżetu,

• odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
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• debata nad sprawozdaniem Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty,

• głosowanie nad autopoprawką zgłoszoną przez Zarząd,

• głosowanie projektu uchwały budżetowej z przyjętą autopoprawką,

e. zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,
f. przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu

Koneckiego na lata 2018-2021 z perspektywą do 2025 L" za lata 2018-2019,
g. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów

pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2021
L ,

h. zmiany uchwałyNr XII6512019 Rady Powiatu w Końskich z dnia 23 grudnia 2019 roku
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2020 rok ,
1. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2021

rok,
j. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok ,
k. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok.

5. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich w 2020 roku.

6. Sprawy różne.

7. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Powiatu.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcieporządkuobrad.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Paco cha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie uchwaliła porządek obrad
sesji.

Ad. 3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawił

Starosta Grzegorz Piec.

Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że sprawozdanie zostało

przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesj ami stanowi integralną

część niniejszego protokołu.
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Ad. 4.
Rozpatrzenie projektów uchwal oraz podjęcie uchwal w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały był

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał

pozytywną opinię.

Projekt uchwały omówiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXIII/SS/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które me wygasają z upływem roku
budżetowego 2020,

Projekt uchwały przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które me wygasają z upływem roku
budżetowego 2020.
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Jarosław Staciwa,
Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XXIII/56/2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowy
projekt uchwały wraz ze zmianami oraz opinią RIO Państwo Radni otrzymali. Ponadto był

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał

pozytywną opinię .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz omówiła projekt uchwały . Ponadto odczytała uchwałę

IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii
o projekcie uchwały Rady Powiatu Koneckiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu na 2021 rok i lata następne.

Uchwała RIO stanowi integralną część niniejszego protokołu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg wyraziła zaniepokojenie, że w związku z brakiem otrzymania
dofinansowania Powiat zrezygnował z realizacji trzech odcinków dróg tym bardziej , że nie są

one zbyt drogie i część gmin byłaby zainteresowana współfinansowaniem tych zadań.

Odnośnie WPF na 2021-2026 , którą traktuje jako wizję inwestycyjnąpowiatu zapytała najakim
etapie są starania odnośnie uzyskania dofinansowania na realizację zadania dotyczącego

rozbudowy Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy, ponieważ w 2019
roku pomimo uzyskania dofinansowania nie udało się wybudować internatu. Ponadto zapytała

o dwie inwestycje, które nie pojawiły się w Wieloletniej Prognozie Finansowej ale pojawiają

się w przestrzeni medialnej i dotyczą przedsięwzięć majątkowych, które mogą się pojawić

w najbliższej przyszłości: o budowę "Ekonomika", która pojawiła się w wypowiedzi Ministra
Cieślaka oraz o budowę hali sportowej przy Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1
w Końskich.

Starosta Grzegorz Piec odnosząc się do kwestii braku realizacji trzech zadań drogowych
oznajmił, że jeżeli będzie wola ze strony gmin to jest możliwość ich realizacji , ponieważ nie są

one drogie i nie muszą zadania znajdować się w Wieloletniej Prognozie Finansowej żeby

je wykonywać. Odnośnie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy
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poinformował, że Zarząd nigdy nie wycofał się z obietnicy budowy internatu. Dodał,

że w związku z tym, iż pojawił się Fundusz Inicjatyw Lokalnych złożone zostały dwa wnioski
na budowę internatu oraz przebudowę IV piętra budynku Starostwa Powiatowego w celu
przeniesienia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej . W kwestii wypowiedzi Ministra
Cieślaka dotyczącej budowy "Ekonomika" oznajmił, że trudno mu się wypowiadać w stosunku
do tego co ktoś powiedział pomimo, że miał racje ponieważ widać jak wygląda budynek
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 i trudno jest stwierdzić, że jest to budynek, który
wygląda na szkołę. Nadmienił, że Zarząd podjął decyzję odnośnie wykonania
termomodernizacji i jeżeli podjęta by była decyzja o budowie szkoły to nie byłby to zły pomysł

tylko są to inne koszty ale jeśli będzie wola Rady, że należy budować to poczynione zostaną

odpowiednie kroki. W sprawie budowy hali poinformował, że jest to jego obietnica, ponieważ
nie ma na terenie Powiatu Koneckiego hali z prawdziwego zdarzenia i przez kilkanaście lat nie
dorobili się w Powiecie Koneckim i Końskich zaplecza sportowego dlatego uważa, że podjęcie

w przyszłości decyzji o budowie hali byłaby zasadna, natomiast ostateczna decyzja będzie

należała do Rady Powiatu.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) oznajmiła, że zgadza się z tego typu wypowiedziami
i działaniami dlatego właśnie o nie zapytała. Ponadto jest jak większość radnych otwarta
na budowę nowego "Ekonomika" i zgadza się, że to nie jest budynek który nawet
po termomodernizacji będzie mógł pełnić w pełnym zakresie funkcję budynku, który jest szkołą
dla młodzieży ponadpodstawowej. Dodała, że chciała się tylko dowiedzieć czy tego typu rzeczy
są rozważane, ponieważ docierają taki informacje z mediów. Natomiast w kwestii budowy
internatu zapytała kiedy będzie rozpatrywany wniosek żeby można było przystępować

do budowy. Reasumując oznajmiła, że wspiera wszystkie działania Zarządu i Rady a zwłaszcza

te, które dotyczą budowy obiektów sportowych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że na chwile obecną

Zarząd czeka na informacje o rozstrzygnięciach złożonych wniosków.

Radna Dorota Duda zapytała co było przyczyną, że trzy zadania drogowe nie znalazły się

na liści do realizacji w ramach Funduszu Dróg Samorządowych w naborze uzupełniającym,

czy były to błędy merytoryczne, czy niezależne od wnioskodawcy. Dodała, że bardzo się

cieszy, że będzie remontowane IV piętro budynku Starostwa Powiatowego.

Starosta Grzegorz Piec poinformował, że na obecną chwilę został złożony wniosek a więc jest
szansa, że IV piętro zostanie przebudowane i poradnia zostanie przeniesiona. Odnośnie braku
dofinansowania na trzy zadania z Funduszu Dróg Samorządowych oznajmił, że wnioski zostały
sporządzone poprawnie, złożone były w terminie i nic więcej w tym względzie nie można było

zrobić.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że od początku zakładano,

że na pewno wszystkie wnioski nie będą pozytywnie rozpatrzone, ponieważ ilość złożonych

wniosków przez inne podmioty przewyższałakwotę, która była do dyspozycji.

Na tym dyskusje zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XXIII/57/2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz skrótowo omówiła projekt uchwały wraz
z autopoprawką do budżetu. Ponadto odczytała Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu
Koneckiego na 2021 rok oraz w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu

planowanego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu w Końskich na 2021 rok.

Uchwały RIO stanowią integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
odczytał sprawozdanie Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty w sprawie projektu
budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył debatę nad sprawozdaniem
Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

W debacie wzięli udział:

Przewodniczący Zarządu Powiatu - Starosta Grzegorz Piec przedstawił stanowisko
Zarządu Powiatu w zakresie złożonego sprawozdania przez Komisję Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty oraz wniosków.

Stanowisko stanowi integralną część niniejszego protokołu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wojciech Owczarek potwierdził słowa Pana Starosty, ponieważ po rozmowach, które
odbył z częścią Zarządu oraz Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, jest zbudowany tym
co usłyszał i cieszy się że wnioski, które złożył będą realizowane. Dodał, że jest pewien,
iż chociaż część tych zadań zostanie w 2021 roku wykonana.
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Radna Beata Zbróg odnosząc się do wniosku, który złożył Przewodniczący Owczarek
na posiedzeniu komisji oznajmiła, że wszyscy radni go popierają, ponieważ zarówno budowa
chodnika jak i drogi z Modliszewie do Kazanowa jest jak najbardziej potrzebna i oczekiwana
przez mieszkańców. Zapytała czy droga Końskie - Wąsosz - Czarna będzie szersza niż

aktualnie istniejący pas drogowy, ponieważ podobno taką obietnicę mieszkańcy uzyskali.
Ponadto zapytała czy jest pomysł na realizację dróg do Nałęczowa i Czarnej, które
są zaplanowane w projekcie budżetu z dofinansowaniem zewnętrznym w przypadku braku
dofinansowania, czy będą one wycofane tak jak trzy odcinki o których była mowa.

Starosta Grzegorz Piec oznajmił, że wnioski składane są w celu pozyskania dofinansowania
rzędu 60%. Natomiast jeśli drogi na które zostały złożone wnioski nie otrzymają

dofinansowania to będą do wyboru dwa rozwiązania: wykonanie ich wspólnie z gminą lub
wstrzymanie się do kolejnego naboru w ramach Fundusz Dróg Samorządowych. Dodał,

że jeżeli Rada Powiatu, Zarząd znajdzie tyle pieniędzy, że będzie można bardzo dużo dróg
wykonać to można w danym roku inwestować wyłącznie w zadania drogowe. Zwrócił jednak
uwagę, że działalnościąPowiatu nie są tylko drogi, ale też oświata czy zdrowie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że odnośnie

drogi na Wąsosz został złożony wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych na odcinek 3 km
400 m. W założeniach jest, że droga zostanie poszerzona do 6 metrów, a w chwili obecnej ma
4,50 do 4,80 szerokości oraz zostaną wykonane pobocza obustronne szerokości 1 metra
na całym odcinku. Natomiast wykonanie ścieżek rowerowych na chwilę obecną nie jest
przewidywane, ponieważ Powiat nie posiada własnego gruntu na wykonanie tych inwestycji.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) podziękowała Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych
za merytoryczną odpowiedź. Natomiast odnośnie wypowiedzi Pana Starosty oznajmiła,

że się bardzo cieszy ze wszystkiego co dobre dzieje się w Powiecie ponieważ po to zostali
wybrani i z tego powodu nie ma opcji żeby chwalić, albowiem chodzi o to żeby było coraz
lepiej i tylko dlatego się wypowiada. Podkreśliła, że zastały stan nigdy nie jest stanem
optymalnym, dążymy do postępu i bardzo z tego powodu się cieszy.

Na tym dyskusje zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez
Zarząd.

Głosowanow sprawie:
przyjęcia autopoprawki zgłoszonej przez Zarząd.

Wyniki głosowania
ZA : 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha,
Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (1)
Lilia Brożyna
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła

autopoprawkęzgłoszonąprzez Zarząd.

Sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

20 radnych, następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu

Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha,
Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Lilla Brożyna

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XXIII/58/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały. Dodał, że na sali jest obecny Pan Dyrektor Grodzki , który
odpowie na ewentualne pytania.

Wobec braku uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, CzesławKurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz,Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
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NIEOBECNI (1)
Lilla Brożyna

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXIII/59/2020 w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

ul. Gimnazj alna 41 B.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 20 - minutową przerwę.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk wznowił obrady oraz poprosił

o potwierdzenie obecności w celu sprawdzenia quorum. Stwierdził, że w sesji bierze udział

20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.

f) przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego
na lata 2018-2021 z perspektywą do 2025 L" za lata 2018-2019,

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Raportu
z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021
z perspektywą do 2025 L" za lata 2018-2019 wraz z raportem Państwo Radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji
stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

18 radnych, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego
na lata 2018-2021 z perspektywą do 2025 L" za lata 2018-2019.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta
Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXIII/60/2020 w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska

dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021 z perspektywą do 2025 L" za lata 2018-2019.
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Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2021 L,

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu . Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały .

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w ubiegłym roku wpłynęły

do budżetu środki z tego tytułu.

Główny Specjalista w Wydziale Zarządzania Kryzysowego Robert Nagórny oznajmił,

że dotychczas jeszcze nie było takiego przypadku.

Na tym dyskusje zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2021 L

Wyniki głosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta
Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXIII/61/2020 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) zmiany uchwały Nr XII65/2019 Rady Powiatu w Końskich z dnia 23 grudnia 2019 roku
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2020 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.
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Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XI/65/2019 Rady Powiatu w Końskich z dnia 23 grudnia 2019 roku
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2020
rok .

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha,
Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Wojciech Owczarek

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXIIII62/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/65/2019 Rady Powiatu w Końskich

z dnia 23 grudnia 2019 roku w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu w Końskich na 2020 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

19 radnych.

Glosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok .

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz,

Jolanta Paco cha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XIII/63/2020 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

j) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, ŁukaszKubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXIII/64/2020 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

k) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
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na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2021 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, JarosławLasota, Danuta
Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXIIII6S/2020 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu
w Końskich na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.5 .
Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich w 2020 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy są uwagi do sprawozdania
z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich w 2020
roku .

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada przyjęła

do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.6.
Sprawy różne.

PrzewodniczącyRady Powiatu poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęłakorespondencja:
• pismo Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w sprawie objęcia

szczególnym nadzorem miejsc gospodarowania odpadami,
• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie analizy oświadczenia

majątkowego Pani Jolanty Śliwak,

• pismo mieszkańców Powiatu Koneckiego dotyczące firmy przewozowej obsługującej

komunikację na trasie Końskie - Czermno - Końskie,

• pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w sprawie
wydłużenia terminu przekazywania uchwał Rad Powiatowych w sprawie ustalenia
przebiegów dróg powiatowych,
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• pismo Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie analizy
oświadczenia majątkowego Pani Elżbiety Borkowskiej i Pana Wiesława Mroza,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie analizy oświadczenia

majątkowego Pani Jolanty Bały i Pana Patryka Janusa,
• pismo Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich dotyczące dofinansowania na zakup

sprzętu,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie analizy oświadczenia

majątkowego Pana Zbigniewa Kowalczyka i Grzegorza Pieca,

Odczytana korespondencja stanowi integralna część niniejszego protokołu.

Starosta Grzegorz Piec w imieniu Zarządu Powiatu podziękował za przyjęcie budżetu na 2021
rok. W imieniu własnym oraz Zarządu Powiatu złożył życzenia szczęśliwego Nowego Roku.
Następnie odczytał uzupełnienie do Informacji dotyczącej oświadczeń majątkowych z dnia
28 października 2020 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk złożył wszystkim życzenia wszelkiej
pomyślności na nadchodzący Nowy Rok.

Ad.7.
Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XIII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

Przewod i zący

Rada Powi tu- Końskich

Zbignie

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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